
 

Referat  skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
27.02. 2019 kl. 17.30 – 19.30 

- Sted: Bygning1, personalerummet 

- Deltagere:  Tenna, Lene, Thomas Hvid, Rikke, Malik, Kitty, Dan, GF, FK, KG, AHN, MF, Sebastian 

Afbud: Stine, Katrine, Malik, Ahmed, Rikke  

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 
Formalia  
 
 

Følge op på og godkende 
referat 
 

Bilag 
 
 
 

5 min  
 
 

Formanden har ordet Div. Orientering fra formanden  10 min. Flere fra skolebestyrelsen har meldt sig til arrangement i Skole og 
forældre-regi. 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret. 
 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

 
15 min. 

 
På elevrådsmødet i går drøftede eleverne, hvordan de kunne lave 
en kampagne mod hærværk på skolen. Både det lille elevråd og det 
store elevråd inddrages. Der er også tanker om at der kan være en 
fællessamling med Kristoffer. 
Derudover drøftede elevrådet også hvordan 
udskolingsfællesrummet kan gøres endnu bedre. Der er forslag om 
at en del af bordene skal fjernes, ønske om højtaler og noget smart 
på væggen. 
 

Økonomi 
 

 Orientering v. KG 15 min.  
Skolens regnskab 2018 
Vi har indsendt regnskab med et lille merforbrug på 82.000,- hvilket 
er helt inden for det acceptable. 
 
KKFOens regnskab 
Som tidligere varslet har KKFOen planlagt med at ”gå polstret ud” 
af 2018. Der er knap 800.000,- til at imødekomme besparelser. 
 
 



Skolens budget 
KG gennemgår budget for 2019.  
Der er ikke foretaget de store ændringer i budgettet og 
aktivitetsniveauet er blevet fastholdt i forhold til årene 2017 og 
2018.  
Budget vedtages. 
 
 

Nyt fra Lokaludvalget Orientering Dan 10 min.  
Lokaludvalget har fokus på hjemløse i området. 
Der har ligeledes væres afholdt møde omkring emner til det 
kommende valg. 
Dan orienterer om at Lokaludvalget råder over Bylivspulje – hvor 
”områdefolk” kan søge om midler til projekter som styrker 
lokalområdet. Der kan ansøges fire gange om året. 
 
 

Skosluserne Hvad er forældre oplevelsen, og 
hvad kan SB gøre? 

Drøftelse 20 min  
Udfordringerne v. skoslusen i indskolingshuset er af sådan en 
karakter at skolen overvejer om der skal bruges midler på at lave 
ændringer. 
Største udfordringer er: 

1. skoopbevaringskasserne som er for små. 
2. gulvtæppet som ikke kan rengøres. 

 
 

Justeringer af 
skolereform 

Første orientering af endnu ikke 
vedtaget lovforslag 

Orientering 20 min  
KG orienterer om aftalens hovedpunkter. 
- herunder rammerne for de kortere skoledage og de heraf 

følgende konsekvenser.  
  

 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 

 
 
 

15 min.  
Forældrene 
Der er forældremøde på KKFOen i morgen d. 28.2. 
Er der opmærksomhed på trafiksikkerheden v. byggecontainerne, 
som står ude på Gransangervej? KG kigger på det. 



  

SB har fået en ansøgning til skolefonden om midler til at lave 
projekt ”Sundhed og morgenmad” i udskolingen. Ansøgningen 
godkendes. 
 
 Lærerne 
Glæder sig til at kunne tage lærerforberedelsespladserne i brug 
inden for kort tid. 
Skolevalget gik forrygende. Den foregik i Tumlesalen helt efter 
forskrifterne. Eleverne var meget engagerede. Det blev til et lille 
rødt flertal. 

 
Ledelsen 
Der er varslet væsentlige besparelser på rengøringsområdet for de 
Københavnske skoler. Den endelige udmøntning er ikke udmeldt 
endnu. 
Ledelsen har besluttet at skolens teknisk service-området med start 
1.3. overgår til Gårdmandskorpset.  
Skolen har fået afløser for skolesocialrådgiver, Julie Andersen, som 
er på barsel. Lis Østergård starter i næste uge. 
Der er forestående skoleindvielse. Første skridt er at invitere de 
relevante folk fra Rådhuset - datoforslag nr. 1 er 14.6.  
 
KKFO 
Der er pt. indskrevet 65 børn til 1. maj- KKFO. 
 
 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde 28.03.2019  10 min. 
 
 

 
 


